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Prezydent Miasta Kielce
Bogdan Wenta

I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Opracowanie koncepcji wsparcia programu
odzyskiwania wód deszczowych

W związku z globalną sytuacją ekologiczną i jakże ważnymi wyzwaniami
przed jakimi stoi każdy z nas, w tym także Samorząd, zwracam się z prośbą o
opracowanie koncepcji wspierania zbierania oraz wykorzystywania wód deszczo-
wych. Wprowadzając taki program dla Kielc moglibyśmy choć częściowo zapo-
biegać gwałtownemu, nadmiarowemu pojawianiu się zlewisk wód deszczowych
po intensywnych opadach, a dodatkowo, można taką wodę wykorzystać do pod-
lewania, co pozwoli na oszczędzanie wody pitnej. Systemowe rozwiązania i pro-
mowanie takich działań na rynku lokalnym na pewno poprawiłoby efektywność
takich działań

Z poważaniem


